

《Shania Twain谈及前夫出轨：这是他的错》

Shania Twain ' s insight about moving past heartache is wonderfully Shania Twain.

仙妮亚·唐恩对于如何走出心痛阴影的见解，十分符合仙妮亚·唐恩的风格。

The superstar singer was a guest on a recent episode of the “ Great Company with Jamie Laing ” podcast, where she addressed the infidelity that rocked her marriage to Robert “ Mutt ” Lange, whom she divorced in 2010 after he had an affair with her friend, Marie-Anne Thi é baud.

这位超级巨星歌手是《Great Company with Jamie Laing》播客最新一期节目的嘉宾，她在节目中谈到了罗伯特·“穆特”·兰格的不忠行为，该行为严重冲击了她的婚姻。她在2010年与罗伯特离婚，因为罗伯特与她的朋友玛丽-安妮·蒂博有染。

“ It ’ s very hard to hate or not be able to forgive somebody that you believe is a human being that deserves empathy and understanding. And I think we all do, ” Twain said.

“ Do I hate my ex-husband for making a mistake? No. It ’ s his mistake. Not my mistake. ”

“ 很难去憎恨或原谅那些你认为值得同情和理解的人，我认为我们所有人都会这么做。 ” 唐恩说，“ 我恨我前夫犯了错吗？不，那是他的错误，不是我的。 ”

She added, “ So sad for him that he made such a great mistake that he has to live with. And I don ’ t know what that is, but it ’ s not, that ’ s not my weight. ”

她补充道：“ 他犯了这么大的错误，必须承受后果，这对他来说太可悲了。我不知道那是什么，但那与我无关。 ”

The two married in 1993 and were together for 15 years. In 2008, they announced they were splitting and finalized the divorce in 2010.

两人于1993年结婚，共同生活了15年。2008年，他们宣布分手，并在2010年办理了离婚手续。

“ Forgiveness is in the family of letting go. But forgiveness — for me, anyway — is not about forgetting, necessarily,” Twain continued. “ It ’ s about understanding the other person, and that might mean that they ’ re wrong. Maybe you believe forever that whatever they did was wrong. ”

“ 原谅与放下是一脉相承的。但对我来说，原谅并不等于忘记。 ” 唐恩继续道，“ 这是关于理解对方，这可能意味着对方有错。也许你永远认为他们做的是错的。 ”

Twain, meanwhile, got together with Thi é baud ’ s ex-husband Fr é d é ric Thi é baud and married him in 2011. They are still together.

与此同时，唐恩与蒂博的前夫弗雷德里克·蒂博走到了一起，并于2011年结婚。他们现在仍然在一起。

